

Referat fra afd. Bestyrelses møde 29/06 2023

Forslag til afdelings mødet

Pris på leje af festlokale sættes op til kr. 800 og depositum fjernes.

Der skal også nr. Skilte på blokkene igen, Per sagde at det ville blive pænt og nemt at se hvis vi fik sat nr. skilte op med lys, så han indhenter priser på begge dele, både med lys og uden.

Bygge sagen.

Ingen af bestyrelsen/byggeudvalg er særligt imponeret over vores vindues sag. Vi er lidt røstet over vi havner i en sag hvor der er sat vinduer i, der ikke kan holde sig åbne. Og så afslutningen med fugninger har hængt bagud under hele forløbet, og ender åbenbart med at den sidste blok kommer til at mangle fugninger til efter ferien.

Evt. intet

Vi ønskede hinanden god sommer